
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-02-15, § 12 

 

 Tid Tisdagen den 15 februari 2011 kl 16.30 –17.30 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 februari 2011 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Ewa Larsson 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter 

 Madeleine Sjöstedt (FP), ordföranden 

 

Billy Östh (M) 

Peter Jönsson (M) 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C)  §§ 7-25 

Bengt Sandberg (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Mattias Ericson (V) 

 
Tjänstgörande ersättare 

 Mikael Eskman (M) 

Erik Hafström (M)   §§ 1-6 

Martin Engman (S) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

 

Övriga ersättare 

 

Petter Krönmark (M) 

Tom Hedrup (M) 

Johan Möller (M)  

Lloyd Lindgren (FP) 

Jeanette Hemmingsson (S) 

Maj-Len Eklund (V) 

 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnad förvaltningschef Thomas Perslund, Eva Olofsson, Karin Dyne-

Wernberg, Ingrid Gyllfors, Anita Granlund, Lars Mattsson och Sandra Holmström 

samt biträdande borgarrådssekreteraren David Lindberg. Personalföreträdaren Rolf 

Bodin närvarade §§ 1-24. 

 

 



  

 

 
 § 12 

Strategi för fastighetskontorets tillgänglighetsarbete 
Dnr 1.1.2-072/2011 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets förslag till strategi för 

 fastighetskontorets tillgänglighetsarbete.  

 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 19 januari 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Ewa Larsson m.fl. (MP) enligt följande: 

 
 Ett år efter det att Stockholm skulle ha varit världens mest tillgängliga huvudstad 

 är det både pinsamt och skamligt att arbetet med att tillgänglighetsanpassa 

 befintligt fastighetsbestånd måste fortgå. Arbetet skulle självklart varit slutfört. 

 Men, för att leva upp till de stora orden om ”att vara världsbäst”, måste 

 prioriteringar göras. Allianspartierna har valt att inte prioritera tillgänglighet och 

 därför har inte heller de mål som sattes redan 2004 kunnat uppnås. Grunden för 

 tillgänglighetsarbetet är en FN-konvention som Sverige ratificerat och  som 

 förpliktigar världens länder att till 2010 anpassa samhället också för människor 

 med funktionsnedsättning.  

 

Särskilt uttalande lämnas Bengt Sandberg m.fl. (S) och Mattias Ericson (V) enligt 

följande: 

 

 Stockholm är en stad som vi tycker ska ha höga ambitioner vad gäller hållbarhet, 

 tillgänglighet och modernitet. Stockholm har alla förutsättningar att gå före i 

 dessa frågor, och vi ser ingen anledning god nog att låta bli. Ändå är det vad den 

 borgerliga majoriteten väljer att göra.  

 

 Ett år efter att Stockholm skulle ha varit världens mest tillgängliga huvudstad är 

 finns det ingen tillräcklig ursäkt för att arbetet med att tillgänlighetsanpassa 

 befintligt fastighetsbestånd måste fortsätta, för att vi inte nått längre än vad vi 

 gjort. Vår stad har alla haft alla förutsättningar att ha uppnått målet från 2004, 

 alla förutsättningar utom politisk vilja. Den borgerliga majoriteten har under 

 föregående mandatperiod valt att konsekvent prioritera ner tillgänglighetsarbetet 

 och lagt energi och fokus har på utförsäljningar och ombildningar. Inriktningen 



  

 för kommande mandatperiod tycks tyvärr vara densamma.  

 

 Den borgerliga majoriteten vill lägga 15 miljoner på fastighetskontorets 

 tillgänglighetsarbete. 15 miljoner för fastighetskontorets tillgänglighetsarbete 

 kommer inte göra den skillnad vår stad skulle behöva. 15 miljoner räcker 

 definitivt inte för att nå målsättningarna från 2004. 15 miljoner för 

 tillgänglighetsarbetet visar tydligt att tillgänglighet inte är ett område den 

 borgerliga majoriteten tänker prioritera den här mandatperioden heller. Det är 

 märkliga och omoderna prioriteringar som skapar en segregerad, otillgänglig och 

 trist stad. Det är prioriteringar vi djupt beklagar.   

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


